
Tekniska nämnden 2023-08-29 

Särskilt Yttrande 

Planprogram för Klagshamn, Pp 6055 

SBN-2021-37 

Vi behandlar idag ärendet om Tekniska Nämndens yttrande över föreslaget planprogram för 

Klagshamn, Pp 6055. 

Vi i Centerpartiet ser gärna att Klagshamn växer i begränsad omfattning där service redan 

finns, men sådan utveckling bör ske organiskt och inte i form av en storskalig exploatering av 

jordbruksmark. 

Marken som nu exploateras har brukats som jordbruksmark i tusentals år - viktigt att 

reflektera över att den nu försvinner för alltid.  

Exploateringen förvandlar produktiv åkermark till byggnation med låg densitet. Extra 

provocerande är att jordbruksmarken tas i anspråk för att skapa kommunala odlingslotter – 

bättre hade varit att låta det effektivt och modernt jordbruk nyttja marken för närodlade 

livsmedel, i stället för odlingslotter vars produktivitet är många gånger lägre per ytenhet. 

Vi hade helst sett en omförhandling med PEAB så att ingen exploatering av åkermark hade 

behövt ske, i andra hand hade man kunnat tänka sig att enbart den mark som PEAB äger 

och som ingick i den ursprungliga överenskommelsen om Klagshamnsudden hade 

exploaterats. 

Dock är vår övertygelse att ett hållbarare sätt att skapa fler bostäder i Malmö, är att förtäta 

befintlig bebyggelse innanför Yttre Ringvägen i Malmö. 

Henrik Malmberg (C) 
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